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Z á p i s n i c a  č . 6/2012 
 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 07.06.2012 v priestoroch Mestského úradu v Poltári 

___________________________________________________________________________ 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

   1. Otvorenie zasadnutia  

   2. Vyhodnotenie Envirofilmu 2012  

   3. Aktuálna situácia v ZŠ, Školská ul. č. 3 – neverejná časť zasadnutia 

   4. Aktuálne informácie z výjazdového rokovania vlády SR v Poltári 

   5. Prerokovanie došlých žiadostí 

   6. Aktuálne informácie Spoločného školského úradu  

   7. Príprava oceňovania detí a rozlúčka s predškolákmi 

   8. Diskusia 

   9. Záver   

 

 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie Komisie pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári (ďalej KŠ) 

otvorila a prítomných členov privítala jej predsedníčka Mgr. Martina Brisudová. Oboznámila 

prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol doplnený o bod č. 3 (na návrh členky komisie 

Mgr. Evy Dirbákovej) a bod č. 4 (na návrh predsedníčky komisie Mgr. Martiny Brisudovej). 

Ďalej navrhla, aby časť zasadnutia KŠ (bod 3.) bola vyhlásená za neverejnú. Následne 

vyzvala prítomných k hlasovaniu o navrhovanom programe a o vyhlásení časti zasadnutia KŠ 

za neverejné. Prítomní návrh schválili.   

Hlasovanie: Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 2. Vyhodnotenie Envirofilmu 2012 

 Viera Kindernajová, zástupkyňa MŠ Sklárska ul., informovala o priebehu 

jednotlivých akcií realizovaných v MŠ v rámci Envirofilmu 2012. Podarilo sa im zrealizovať 

všetky akcie v zmysle stanoveného plánu. Veľký úspech malo detské divadlo  ako aj 

stretnutie detí s režisérom Tomášom Hulíkom. Deti zaujal hlavne film o gorilách. Poukázala 

na skutočnosť, že v rámci premietania filmov v kultúrnom dome nebol zosúladený čas 

premietania s naplánovaným filmom. 

 Vlasta Kojnoková, zástupkyňa MŠ Kanadská ul., oboznámila prítomných s aktivitami 

v rámci Envirofilmu 2012 v ich MŠ. Ako príklad uviedla Ekostrom, Život v rybníku, exkurziu  

v priestoroch zberného dvora odpadov  v Brezničke, návšteva na farme u Hajdamárov. Deťom 

sa veľmi páčila beseda s pánom Kurucom. Nepodarilo sa im zrealizovať stretnutie detí 



s režisérom Tomášom Hulíkom. Tiež poukázala na skutočnosť, že pri premietaní filmov bol 

na vstupenkách uvedený iný čas premietania, než ako sa reálne film premietal (Návrat rysov). 

Ohľadom fotosúťaže vyhlásenej mestom Poltár by bolo vhodné v budúcnosti výhercov oceniť 

slávnostnejšou formou, tzn. ocenením výhercov z rúk primátora mesta. 

 Mgr. Pavol Miadok, zástupca ZŠ Školská ul., uviedol, že ekoaktivity v rámci 

Envirofilmu 2012 sú organizačne rozsiahle, majú však svoje opodstatnenie. Bolo by vhodné 

vytvoriť z tohto podujatia tradíciu. Z premietaných filmov oslovili žiakov hlavne filmy: 

„Klokany uličníci“, „O ťažkom živote lastovičky“. Vo filme „Ostrostrelci ostrovidov“ bola 

prevaha legislatívnych údajov, čo žiakov až tak nezaujalo. Vydarená  akcia  bola aj zapojenie 

žiakov do  čistenia starého ihriska, tiež tvorivé dielne, vytvorenie zaujímavých diel 

z odpadového materiálu.  

 Mgr. Július Slavkovský, riaditeľ ZŠ Ul. slobody, uviedol, že ťažiskom podujatia 

Envirofilm by malo byť sledovanie filmov. Poukázal na skutočnosť, že organizácia 

premietania počas celého týždňa je časovo náročná. Hromadná návšteva žiakov na premietaní 

filmov v kultúrnom dome zasahuje výchovno-vzdelávací proces. Navrhuje premietanie filmov 

za účasti menšieho počtu žiakov, v zmysle stanoveného harmonogramu, aby bol dostatočný 

časový priestor na presun žiakov, alebo by bolo vhodné uvažovať nad premietaním v triedach. 

Besedy boli zaujímavé, mali svoju hodnotu. Tiež by bolo vhodné do budúcna uprednostniť 

besedy s menším počtom žiakov. Ekoaktivity prispeli ku skrášleniu prostredia školy, napr. 

výsadba kvetinových záhonov, skalky, vytvorenie kvetinovej steny, žiaci sa zapojili do 

čistenia studničky v Zelenom. Tvorivé dielne sa prekrývali so súťažou vo vytvorení 

trojrozmerného diela z odpadového materiálu s názvom „Sme tvoriví“. Upozornil na fakt, že 

v prípade, ak je v rámci súťaže dohodnutá výstava len jedného najkrajšieho diela z každej 

školy, je potrebné tento počet rešpektovať.       

 Mgr. Ľuboslava Slebodníková, riaditeľka ZUŠ, poukázala na skutočnosť, že je 

náročné vybrať len jedno dielo z každej školy, ktoré by bolo vystavené v 

priestoroch kultúrneho domu. Bola by škoda všetky diela nevystaviť. Priblížila prítomným 

akciu „Paleta mladých umelcov“, ako aj zrealizovanie ekovýstavy spojenej s módnou 

prehliadkou z ekokostýmov s kultúrnym programom za prítomnosti moderátora.     

 Mgr. Eva Dirbáková, do budúcna by bolo vhodné, aby sa školy svojimi ekodielami 

prezentovali a navzájom nesúťažili. Každý by mohol zhotoviť z odpadového materiálu to, čo 

chce, nebolo by to formou presne stanovených súťažných pravidiel. 

 Peter Slavkovský, poďakoval zástupcom škôl za zapožičanie dataprojektora a 

premietacieho plátna. Ekoaktivity by bolo vhodné realizovať v dlhšom časovom období, nie 

len v rámci týždňa Envirofilmu. Do budúcna by bolo vhodné, aby mesto zakúpilo technické 

prostriedky potrebné k premietaniu filmov. Tiež by bolo vhodné zakúpiť mobilné kinoplátno. 

Navrhol, aby sa popoludňajšie premietanie pre verejnosť realizovalo v exteriéri. Ďalej, aby 

premietanie pre školy bolo zabezpečené tak, že by každá škola mala k sledovaniu filmov 

vyhradený jeden deň. Tiež je potrebné do budúcna premyslieť, či besedy pre verejnosť majú 

svoje opodstatnenie vzhľadom na nízku účasť verejnosti. 

 Elena Slavkovská, vyslovila, že ju mrzí neúčasť verejnosti na akciách 

organizovaných v popoludňajších hodinách. Tiež poukázala na skutočnosť, že jeden človek 

v kultúrnom dome tieto akcie nedokáže sám organizačne zvládnuť. Ocenila prezentáciu 

okolia a krás Poltára, ktorej autorom je PaedDr. Peter Kostka. Podporila myšlienku 

premietania filmov pre verejnosť v exteriéri ako aj vytvorenie oddychovej zóny  pri studničke 

v Zelenom. Skonštatovala, že plánovaná akcia „Deň bez aut“ sa vzhľadom na nepriaznivé 

počasie nerealizovala.     

 Mgr. Martina Brisudová, vyslovila pochvalu Adamovi Gajdošíkovi a Tomášovi 

Kockovi, žiakom ZŠ Slobody a ZŠ Školská, ktorí v rámci Envirofilmu 2012 úspešne 

zastupovali mesto Poltár v detskej porote. Informovala sa, či je možné zrealizovať vystúpenie 



detského divadielka z MŠ Sklárska v nasledujúcom ročníku Envirofilmu aj v iných 

festivalových mestách. Ďalej uviedla skutočnosť, že mesto Poltár momentálne nemá 

v rozpočte plánované finančné prostriedky na zakúpenie premietacej techniky. Návrh na 

vyčlenenie finančných prostriedkov na tento účel bude predložený do budúcoročného 

rozpočtu mesta.  Požiadala p. Petra Slavkovského o vypracovanie konkrétneho materiálu 

ohľadom techniky potrebnej na premietanie filmov aj s finančným vyčíslením, ktoré po 

prerokovaní v komisii pre školstvo predloží ako návrh do výdavkovej časti budúcoročného 

rozpočtu. Ďalej uviedla, že Súťaž sme tvoriví mala stanovené kritériá, na ktorých sa dohodli 

riaditelia škôl a komisia pre školstvo, a ktoré bolo potrebné dodržať. Čo sa týka výberu 

vhodných filmov pre škôlkarov a školákov, tie na základe anotácií vyberali príslušné 

riaditeľstvá škôl. Ocenila, že Medzinárodný filmový festival Envirofilm ako jedna z noviniek 

prispieva k rozvoju environmentálneho povedomia detí z Poltára a okolia ako aj ostatnej 

verejnosti.  

 

Na zasadnutí komisie pre školstvo v súvislosti s návštevou zástupcov škôl odzneli ďalšie 

informácie: 

 

Mgr. Ľuboslava Slebodníková informovala prítomných o súťažnom podujatí „Talentík múz 

2012“, ktoré sa uskutoční dňa 12.06.2012. V minulom roku bolo prihlásených 141 detí, 

najviac vo výtvarnej múze, v tomto roku je prihlásených celkovo 148 detí. Podotkla, že 

uvedené podujatie má veľký význam a opodstatnenie.  

 

Mgr. Martina Brisudová  informovala, že pre účastníkov Talentíku múz ako aj pre 

škôlkarov, ktorí sa lúčia s materskou školou v rámci Rozlúčky s predškolákmi a pre deti, ktoré 

budú koncom júla ocenené za dosiahnuté školské a športové výsledky sponzorsky venuje 200 

ks cukroviniek.  

 

Mgr. Július Slavkovský uviedol, že v deň konania výjazdového rokovania vlády SR v meste 

Poltár ich ZŠ navštívil minister školstva Dušan Čaplovič, s ktorým mali možnosť osobne 

diskutovať o súčasnej problematike školstva. Ohľadom oceňovania detí navrhol, aby sa 

športová komisia tiež podieľala na oceňovaní žiakov dosahujúcich vynikajúce športové 

výsledky. 

  

Vlasta Kojnoková uviedla, že by bolo vhodné zverejniť na mestskej internetovej stránke 

fotky z enviropodujatí MŠ. 

 

3. Aktuálna situácia v ZŠ, Školská ul. č. 3 - neverejná časť zasadnutia KŠ 

  

4. Aktuálne informácie z výjazdového rokovania vlády SR v Poltári 
 Mgr. Martina Brisudová informovala prítomných o výjazdovom rokovaní vlády SR, 

ktoré sa konalo 06.06.2012 v Poltári. Prvým bodom rokovania vlády bola analýza sociálno-

ekonomickej situácie okresov Poltár, Rimavská Sobota a Revúca. V zmysle uznesenia vlády 

SR bolo navrhnuté uvoľniť finančné prostriedky z rezervy vlády SR vo výške 3 mil. €. 

Financie sú určené na rozvojové projekty miest a obcí. Príslušní ministri, ktorí sú 

zaangažovaní do riešenia problematiky, by mali do 31. júla 2012 opäť navštíviť región. 

Oblasti, v ktorých sa navrhujú použiť vyčlenené finančné prostriedky, sú: zníženie 

nezamestnanosti, budovanie infraštruktúry a podpora bezpečnosti v regióne. Najvyššia suma 

z 3 mil. € bola vyčlenená na dobudovanie polikliniky v meste Poltár (500 tis. €) s cieľom 

zabezpečenia dostupnosti zdravotnej starostlivosti pre okres Poltár. Ďalšie finančné 

prostriedky budú použité napríklad na rekonštrukcie MK, škôl, kultúrnych domov atď. 



v regiónoch. Ministerstvo dopravy iniciuje bezodplatný prevod majetku zrušenej železničnej 

trate Poltár – Rimavská Sobota za kúpnu cenu 1 € na vybudovanie cyklotrasy so zámerom 

podpory CR v regióne. Ďalej sa uvažuje s podporou optimalizácie distribúcie a spracovania 

vyťaženej drevnej hmoty v regióne.  Podporené budú Lesy SR, š. p., s cieľom rozvoja 

regionálneho drevospracujúceho priemyslu a zamestnanosti. Zriadená by mala byť  policajná 

stanica v Kokave nad Rimavicou. Rekonštrukcia čaká aj na hasičskú stanicu v meste Poltár. 

Ďalej je prisľúbená podpora zamestnanosti dlhodobo nezamestnaných osôb so základným 

a stredným vzdelaním a mladých nezamestnaných. Hľadať sa bude investor so sklárskou 

tradíciou, ktorý by mohol získať podporu štátu za účelom rozvoja zamestnanosti 

v poltárskych sklárňach. V rámci dynamizácie dopravy dôjde k výstavbe dvoch úsekov 

rýchlostnej cesty R2: Zvolen východ – Pstruša a Pstruša – Kriváň za takmer 12 miliárd korún, 

ďalej k rekonštrukcii cesty I/72  v úseku Tisovec – Brezno a cesty I. triedy Tisovec – Brezno. 

Predsedníčka KŠ tiež uviedla, že bude potrebné zistiť počet žiakov končiacich povinnú 

školskú dochádzku v nižšom ako 9. ročníku, ako aj žiakov nepokračujúcich po ukončení ZŠ 

v ďalšom vzdelávaní.   

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári uložila riaditeľom základných 

škôl v meste Poltár vypracovať prehľad o žiakoch končiacich povinnú školskú 

dochádzku v nižšom ako 9. ročníku, ich rozmiestňovanie do učilíšť, ako i o žiakoch, 

ktorí nepokračujú v ďalšom vzdelávaní a získali len základné vzdelanie? Prehľad bude 

potrebné vypracovať za školské roky 2006 – 2007 až 2011 – 2012 v termíne do 

29.06.2012. 

Hlasovanie: Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 5. Prerokovanie došlých žiadostí    

 Zapisovateľka KŠ informovala prítomných, že KŠ boli adresované dve žiadosti 

o poskytnutie finančného príspevku. Prvá žiadosť sa týkala Základnej umeleckej školy v 

Poltári, ktorá požadovala vyčlenenie 50,- € na zabezpečenie 8. ročníka Talentíka múz 2012, 

ktorý sa uskutoční dňa 12.06.2012. Finančné prostriedky budú použité na diplomy, vecné 

ceny, kancelársky materiál, občerstvenie. Druhá žiadosť bola doručená od občianskeho 

združenia Mládežnícke centrum Poltár, Slobody 714/124, ktoré plánuje v dňoch 09. do 13. 

júla 2012 zorganizovať prímestský tábor pre deti a žiada KŠ o vyčlenenie finančných 

prostriedkov. Konkrétna požadovaná výška príspevku nebola stanovená. Finančné prostriedky 

by sa použili na zakúpenie stravy, občerstvenia, vstupeniek, úhradu dopravných nákladov 

a pod.  

 Čerpanie rozpočtu KŠ v zmysle odsúhlasených uznesení: 

Finančné prostriedky odsúhlasené a vyčerpané:   848,38 € 

Zostatok finančných prostriedkov k 07.06.2012:   851,62 €. 

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári schválila vyčlenenie finančných 

prostriedkov pre ZUŠ v Poltári vo výške 50,- € na zabezpečenie súťažnej prehliadky 

„Talentík múz 2012“, ktorá sa uskutoční dňa 12.06.2012? Finančné prostriedky budú 

použité na  diplomy, vecné ceny, kancelársky materiál, občerstvenie. 

Hlasovanie 

Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári schválila vyčlenenie finančných 

prostriedkov pre Mládežnícke centrum v Poltári vo výške 30,- € na zorganizovanie 

prímestského tábora, ktorý sa uskutoční v dňoch 09. – 13. júla 2012? Finančné 



prostriedky budú použité na zakúpenie stravy, občerstvenia, vstupeniek, úhradu 

dopravných nákladov a pod.. 
Hlasovanie: Za:6  Proti: -   Zdržali sa: - 

  

    6. Aktuálne informácie Spoločného školského úradu  

Ing. Mária Pribilincová informovala prítomných členov o činnosti Spoločného 

školského úradu v Poltári. Dňa 30. mája 2012 sa uskutočnilo pracovné stretnutia riaditeľov 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár. Zápis z pracovného stretnutia tvorí prílohu 

k zápisnici. Zástupkyňa SŠÚ sa podieľala na pomoci, organizačnom zabezpečení, aktívnej 

účasti na jednotlivých aktivitách v rámci podujatí Envirofilm 2012 a Deň detí. V rámci 

organizácie súťaže Miss bábika boli rozposlané materiály s požiadavkou nahlásenia počtu 

zúčastnených detí v termíne do 06.06.2012. Prebehli kontroly počtu detí zapísaných na PŠD 

ZŠ Školská č. 3 a ZŠ Slobody č. 2.  Počty detí do 1. ročníka ZŠ Školská č. 3 – 36 detí, ZŠ 

Slobody č. 2 – 32 detí. Uskutočnila sa kontrola postupu volieb do rady školy ZŠ Školská č. 3 

a ZŠ Slobody č. 2.Vykonala sa metodická návšteva ZŠ, MŠ v Hrnčiarskej Vsi. Pripravené je 

usmernenie na evidenciu nadčasovej práce. Zrealizovala sa konzultácia adaptačného 

vzdelávania – MŠ Sklárska č. 34, Poltár.  

  

7. Príprava oceňovania detí a rozlúčka s predškolákmi  

  Ing. Pribilincová ďalej informovala o príprave oceňovania detí a žiakov, materiály 

z KŠ sú rozposlané, do 08.06.2012 majú riaditelia predložiť zoznamy detí na ocenenie. 

Oceňovanie sa uskutoční na zasadnutí MsZ dňa 28.06.2012. Bude potrebné pripraviť 

niekoľko úvodných slov na privítanie. Ocenené deti dostanú diplomy, ruksaky s logom mesta. 

Pre riaditeľov škôl bude potrebné pripraviť ďakovné listy, ktoré by sa im pri tejto príležitosti 

odovzdali. Vyraďovanie detí z MŠ by sa malo zrealizovať dňa 29.06.2012 v obradnej 

miestnosti o 10.00 hod. Program by pozostával z básne, piesne, príhovoru.  

 

 8. Diskusia  

V rámci diskusie členovia komisie pre školstvo schválili nasledujúce zasadnutie 

komisie za verejné.  

 

Prijaté uznesenia: 

 

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 07.06.2012 

prijala po prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo č. 15/2012, v ktorom ukladá 

riaditeľom základných škôl v meste Poltár vypracovať prehľad o žiakoch končiacich 

povinnú školskú dochádzku v nižšom ako 9. ročníku, ich rozmiestňovanie do učilíšť, ako 

i o žiakoch, ktorí nepokračujú v ďalšom vzdelávaní a získali len základné vzdelanie. 

Prehľad bude potrebné vypracovať za školské roky 2006 – 2007 až 2011 – 2012 

v termíne do 29.06.2012. 

  

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 07.06.2012 

prijala po prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo č. 16/2012, v ktorom schvaľuje 

vyčlenenie finančných prostriedkov pre ZUŠ v Poltári vo výške 50,- € na zabezpečenie 

súťažnej prehliadky „Talentík múz 2012“, ktorá sa uskutoční dňa 12.06.2012.Finančné 

prostriedky budú použité na  diplomy, vecné ceny, kancelársky materiál, občerstvenie. 

 

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 07.06.2012 

prijala po prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo č. 17/2012, v ktorom schvaľuje 

vyčlenenie finančných prostriedkov pre Mládežnícke centrum v Poltári vo výške 30,- € 



na zorganizovanie prímestského tábora, ktorý sa uskutoční v dňoch 09. – 13. júla 2012. 

Finančné prostriedky budú použité na zakúpenie stravy, občerstvenia, vstupeniek, 

úhradu dopravných nákladov. 

 

9. Záver   

 Zasadnutie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári ukončila predsedníčka komisie 

Mgr. Martina Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť.  

 

 

V Poltári, dňa 12.06.2012 

Zapísala: Bc. Aneta Melicherová 

 

                        Mgr. Martina Brisudová 

                             predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


